
Kuldre Kooli hoolekogu 
 

 

PROTOKOLL 

01.03.2017 

Kuldre Kool 

Pihleni küla, Urvaste vald 

Algus kell 17.30, lõpp 18.45 

Juhatas: Talvo Kont 

Protokollis: Anita Tretjak-Orav 

Osa võtsid: Lehar Liibert, Jaanus Rattus, Egle Oja, Liisa Neeve, Karmen Kroonmäe, Kristina 

Absalon, Margus Klaar, Kersti Kõrge, Urve Kaska, Tauno Klaar. 

Kutsutud: direktor Andrus Kompus, lapsevanemad Agnes Kirsbaum ja Tanel Puura. 

Päevakord:  

1. Arutelu lasteaia rühmade teemal  

2. Info, ettepanekud, küsimused 

 

1. Arutelu lasteaia rühmade teemal 

Lasteaia õpetajate poolt esitatud kirjalikest arvamustest, ei loe välja, et nad sooviksid viia läbi 

lasteaiarühmades mingisuguseid muudatusi. Margus Klaar tegi ettepaneku viia läbi lasteaia 

lapsevanemate seas küsitlus, selgitamaks välja, kas soovitakse lasteaiarühmade õpetajate 

liikumist koos lastega algusest kuni kooliminekuni välja. Üldarvamuse väljaselgitamiseks 

soovitati viia läbi koosolek, kus räägiksid oma kogemustest teised lasteaiaasutused (Võru, 

Antsla). Urve Kaska rääkis oma kogemusest enda laste näol. Uue süsteemi käima lükkamiseks on 

vajalik kogu lasteaia personalil läbida vastavad koolitused, välja töötada toimiv süsteem ning 

hankida selleks vajalikud õpevahendid. Tauno Klaar arvas, et muudatustega tuleks kindlasti 

oodata, vaadata kuidas sujub valdade liitumine ning seejärel saaks koostada uut eelarvet. 

OTSUSTATI: Viia läbi lasteaia lastevanemate üldkoosolek, kuhu kutsutakse kogemusi jagama 

teiste lasteaedade inimesi, mille järel selgitatakse välja lastevanemate arvamus lasteaia süsteemi 

muutmise osas.   

2. Info, ettepanekud, küsimused 

Agnes Kirsbaum soovis teada, kas raamatukogul poleks võimalik ümber kolida, nii tekiks lasteaia 

jaoks rohkem ruumi. Margus Klaar selgitas hetkeolukorda antud teemal.  

Talvo Kont küsis, kuidas ollakse rahul ekooli koolihaldussüsteemiga. Toodi esile reklaami 

paljusust ning mõningate teenuste eest peab nüüd ka maksma. Talvo soovitas võimalusel tutvuda 

analoogse süsteemiga (Stuudium), seal on rohkem võimalusi, hind on sama, paljude 

lisavõimalustega jne.  

Järgmine hoolekogu koosolek toimub aprillikuus. 

 

 

Talvo Kont             Anita Tretjak-Orav 

Hoolekogu esimees           Protokollija      

                  


